
PROTOKÓŁ  NR XXIII/2004           
POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETOWEJ  

W DNIU 28.09.2004 R. 
 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 16.30. 
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1), a także Starosta 
E . De La Torre, Skarbnik L. Ochmańska i Etatowy Członek Zarządu- A. Nycz. 
Posiedzenie otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Komisji J. Medyński. 
Protokół z XXII posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie. 
Głównym punktem posiedzenia było zajęcie stanowiska przez radnych w sprawie projektów 
uchwał na XVIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. II 
1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia przez Powiat zadania z 

zakresu administracji rządowej polegającego na zlecaniu zakładom opieki zdrowotnej 
przeprowadzenia na potrzeby Powiatowej Komisji Lekarskiej badań specjalistycznych, 
specjalistycznych- w tym psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej poborowych (druk 
nr 2/XVIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pod 
nazwą: Powiatowy Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Gryfinie (druk nr 
3/XVIII ); 
 
Skarbnik L. Ochmańska: Pokazujemy  Państwu warianty jakie będą rozpatrywane 

kierownictwem Ośrodka i załogą. Nasz PODGiK działa jako zakład budżetowy i boryka 
się z dużymi kłopotami finansowymi. Występuje tam 15 osobowe zatrudnienie i gdyby, 
zgodnie z przepisami, które są w końcowym etapie wprowadzania, został nałożony na 
Powiat obowiązek włączenia takiego ośrodka do struktur Starostwa, to czy nam się to 
podoba czy nie – musimy ośrodek wraz z pracownikami wchłonąć. Mimo, że istnieje 
Fundusz Kartograficzny, z którego będzie można finansować pracowników nie da się 
wchłonąć 15 osób bez żadnych konsekwencji, dlatego przygotowaliśmy wariantowo te 
rozwiązania pokazując co się dzieje z ludźmi z tego ośrodka. Przeprowadziliśmy audyt 
zatrudnienia i  okazało się, że z 15 zatrudnionych osób 1 posiada wykształcenie wyższe 
kierunkowe i  uprawnienia geodezyjne, kolejne 4 ma wykształcenie uzupełniane na 
studiach wyższych i posiada uprawnienia, kilka osób nie ma wykształcenia kierunkowego i 
uprawnień geodezyjnych. Kilka osób pracując w Ośrodku prowadzi własną działalność 
gospodarczą jako geodeci. Stąd nasze dwa warianty zatrudnienia. Na spotkaniu z 
pracownikami ustalimy, który wariant wybieramy, która część pracowników chce 
pracować na zasadach kontraktu, a która na zasadach umowy o pracy. Chcemy do połowy 
grudnia zamknąć ten etap.  

Radna G. Łogin: jeżeli dokonujemy takich zmian, to powinniśmy się do tego dobrze 
przygotować. Czy była robiona jakaś symulacja  ilu pracowników zostanie bez pracy? 

Skarbnik L. Ochmańska: te działania, które podejmiemy, mają na celu zmniejszenie 
kosztów. W PODGiKu 80% kosztów, to wynagrodzenia. Mając to na uwadze, musimy 
niestety obniżyć koszty- stąd 3 etaty mniej. 



Radny S. Szymoniak: wczoraj odbyliście spotkanie z pracownikami PODGiKu- jakie 
wnioski płyną z tego spotkania? 

A.Nycz: spotkanie przebiegło w atmosferze spokoju i zrozumienia, choć dało się odczuć 
niepokój- co dalej? Nasuwają się pytania kto ma zawiadywać pracownikami od momentu 
podjęcia uchwały do czasu scalenia się w jedną komórkę? Jest Geodeta, który pełni tę 
funkcję i przez rok jeszcze będzie ją pełnił. Zwierzchność ma być następująca: Geodeta 
pełni swoją rolę, pan Kasprzyk nadal pełni swoją.  

L. Ochmańska: połączenie PODGiKu z nami spowoduje wzrost etatów w Starostwie, jednak 
w dalszymj ciągu te zadania związane z prowadzeniem zasobu geodezyjno-
kartograficznego będziemy finansować z powiatowego funduszu. 

  
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 
 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 
ustnego ograniczonego nieruchomości zabudowanej budynkiem Przychodni Nr 2 w Gryfinie, 
oznaczonej nr działki 21/34, o pow. 0,1747, położonej w obrębie Gryfino 4, przy ulicy 9 Maja 
8, stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, z przeznaczeniem na prowadzenie 
działalności związanej z funkcją ochrony zdrowia (druk nr 4/XVIII), 
A. Nycz: zmodyfikowaliśmy poprzedni przetarg znosząc ograniczenie dotyczące 
konieczności  posiadania  kontraktu z NFZ. Jak Państwo wiedzą przeprowadziliśmy przetargi, 
które nie przyniosły rezultatu, ponieważ ci, do których myśmy adresowali ten przetarg 
uważali, że wycena obiektu jest zbyt wysoka. Stwierdzili, że nie mogą się między sobą 
porozumieć i wystąpić zbiorowo jako podmiot dokonujący zakupu obiektu. 
 Dzierżawa tej Przychodni obowiązuje do 2005 roku, a stawka wynosi 700 zł. za cały 
budynek. Jeśli ktoś nie chce utrzymywać swego miejsca pracy, nie chce w niego inwestować, 
przerzucając ten obowiązek na nas, to my nie mamy w tym  żadnego interesu.  
L. Ochmańska: musimy mieć na uwadze fakt, że przez 5 lat dzierżawcy dokonywali 
drobnych remontów, ale może dojść do sytuacji, że zażądają od nas gruntownego remontu np. 
dachu lub okien. Otwieramy furtkę, aby nadal prowadzona tam była działalność gospodarcza 
związana z funkcją ochrony zdrowia, ale niestety obecni dzierżawcy nie chcą podjąć się tego 
zadania kupując budynek na własność. My przede wszystkim musimy spłacić długi SPZOZ, a 
nie mamy na to pieniędzy i dlatego musimy wystawić 
 ten budynek do przetargu. 
A. Nycz: należy powiedzieć również o tym, że  adresowaliśmy ten przetarg do ludzi, którzy 
nie dość, że prowadzą w tym budynku swoją działalność, to są w dodatku wierzycielami 
SPZOZ. Proponowaliśmy, aby w przypadku wytargowania kwoty w przetargu mogliby 
wystąpić do nas jako wierzyciele i ubiegać się o potrącenie z tej kwoty ich wierzytelność. 
Lekarze nie przystali na to. Poddawaliśmy im pod rozwagę pomysł ewentualnego połączenia 
ich podmiotu z innymi podmiotami prowadzącymi działalność  w zakresie funkcji ochrony 
zdrowia. Byliśmy zaskoczeni wielce negatywnym stosunkiem do prywatyzacji mienia w 
oparciu o które prowadzi się działalność medyczną, zwłaszcza  u osób, które taką 
prywatyzację już dawno przeprowadzili jeśli chodzi o własną działalność. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 

 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w 
trybie bezprzetargowym Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Szczecinie 



Jednostka Gospodarcza Zasobu w Gryfinie – dotychczasowemu najemcy pomieszczeń 
budynku stanowiącym własność Powiatu Gryfińskiego , położonego w Gryfinie przy  
ul. Sprzymierzonych 9 na okres do 31.12.2010 r. (druk nr 5/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zwiększenia środków finansowych 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane 
przez powiat w 2004 r. (druk nr 6/XVIII ); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zasad i trybu przyznawania środków 
finansowych Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Gryfinie (druk nr 7/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w zestawieniu przychodów  
wydatków oraz zmian w planie przychodów wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gryfinie na 2004 rok (druk nr 8/XVIII ); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
8.Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Chojna 
prowadzenia zadań z zakresu powiatowej biblioteki publicznej na obszarze powiatu 
gryfińskiego poprzez Miejską Bibliotekę Publiczną w Chojnie (druk nr 9/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie  powierzenia Miastu i Gminie Gryfino 
prowadzenia zadań z zakresu powiatowej biblioteki publicznej na obszarze powiatu 
gryfińskiego poprzez Miejską i Gminną Bibliotekę Publiczną w Gryfinie (druk nr 10/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie regulaminu przyznawania i 
przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla studentów  roku 
akademickim 2004/2005 mających stałe zameldowanie na terenie powiatu gryfińskiego (druk 
nr 11/XVIII ); 
A. Nycz: odnośnie wniosków mam najświeższe dane co do ich ilości  jakie do nas wpłynęły. 
Otóż doszło do nas ok. 1000 wniosków od studentów i ok. 1000 wniosków od uczniów. 
Wnioski od uczniów szkół ponadgimnazjalnych wpływają bezpośrednio do szkół, a od 
studentów –do nas. Obecnie jest tak, że Wojewódzki Urząd Pracy ogłasza  konkurs dla 
powiatu. Ten termin został przeniesiony albo na koniec września, albo na październik. My 
przygotowujemy się do obsługi tychże wniosków – stąd te regulaminy. Różnice w tych 
regulaminach wynikają z tego, że student nie musi, po przyznaniu stypendium, rozliczać się z 
niego, natomiast uczeń ma obowiązek przedstawić faktury, rachunki itp. Oczekiwania 
zainteresowanych są ogromne, a jeszcze nie mamy porozumienia z WUD i te środki są 
zablokowane.  



Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
11.Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie regulaminu przyznawania i 
przekazywania stypendiów uczniom szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez powiat 
gryfiński – na wyrównywanie szans edukacyjnych roku szkolnym 2004/2005 umożliwiających 
uzyskanie świadectw dojrzałości lub świadectwa maturalnego (druk nr 12/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
aneksów do umów użyczenia i najmu w trybie bezprzetargowym na czas nieokreślony z 
biorącymi w użyczenie i najemcami pomieszczeń biurowych w budynku przy  
ul. Dworcowej 1 w Chojnie (obręb 3 m. Chojna, działka nr 272) stanowiącym własność 
Powiatu Gryfińskiego, znajdującym się w trwałym zarządzie Starostwa Powiatowego Gryfinie 
(druk nr 13/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 14/XVIII); 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 15/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
15. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zadań priorytetowych określenia 
kierunków polityki budżetowej w opracowaniu budżetu na 2005 rok (druk nr 16/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
16. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 17/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
17. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 17/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
18. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 19/XVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
19. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 20/XVIII); 



Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
 
20. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 21/XVIII); 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 

 
21. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 22/XVIII); 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

 

22. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 
na 2004 rok (druk nr 23/XVIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

 
23. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie emisji obligacji Powiatu 
Gryfińskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu przez Zarząd Powiatu w Gryfinie 
(druk nr 24/XVIII); 
Starosta E. De La Torre: spotkaliśmy się z przedstawicielem banku PKO BP i bank ten jest 
zainteresowany wypuszczeniem obligacjami, ale na 6 mln i na 10 lat - pomimo, że RIO 
wyraziło zgodę na zaciągnięcie przez nas takiego długu. Taką samą odpowiedź otrzymaliśmy 
jeszcze od 6 banków. Musimy zatem przyjąć  te reguły. Będzie się to odbywało etapami. 
Oczekiwania ze strony pracowników na te pieniądze są bardzo wielkie. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 

 
24. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w  sprawie zmian uchwały Nr XVI/190/2004r. 
Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30 czerwca 2004r. w sprawie udzielenia dotacji na częściowe 
pokrycie ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Gryfinie (druk nr 25/XVIII); 
Skarbnik L. Ochmańska: proces podpisywania porozumień z wierzycielami trwa. Nam 
bardzo zależy, aby wszystkie osoby podpisały z nami te porozumienia, omijając kancelarię 
prawniczą, gdyż w ten sposób możemy zaoszczędzić ogromną kwotę pieniędzy. Gdyby to się 
udało, wówczas proces spłaty zobowiązań mógłby zakończyć się do marca 2005 roku. 
Zabezpieczyliśmy w budżecie 1,5 mln. zł. Uruchamiamy panu Bandurowskiemu dotację 800 
tys. zł., gdzie na to co już podpisał ma gwarancję, bo dostanie z budżetu powiatu dotację bez 
względu na to czy wejdą te obligacje czy nie. Ponieważ pod tymi porozumieniami podpisują 
się również członkowie Zarządu, w związku z tym jest 100% gwarancji, że jeżeli wierzyciele 
podpiszą porozumienia, to my zrobimy wszystko, by te pieniądze wypłacić. To się już dzieje, 
nikt, kto podpisał porozumienie nie może powiedzieć, że choć o dzień później dostał 
pieniądze niż miał to zagwarantowane. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 

 
 



25. . Projekt uchwały Rady Powiatu w/s zmiany uchwały Nr XVII/192/2004 Rady Powiatu w 
Gryfinie z dnia 21 lipca 2004 r. w/s ustalenia harmonogramu dofinansowania SPZZOZ w 
Gryfinie (druk Nr 26/XVIII) 
Starosta E. De La Torre: Przedstawiamy Państwu nowy, przedłużony harmonogram spłaty. 
Wynika on z warunków jakie postawił nam bank, o których mówiłam. Ponieważ warunki 
banku są takie jakie są, gorąco namawiamy wierzycieli, by zechcieli z nami rozmawiać na 
temat rezygnacji z części odsetek. Częściowa rezygnacja z odsetek przybliża perspektywę 
spłaty zadłużenia. Ta rezygnacja wynosi 25% kwoty odsetek. Zaczęliśmy już podpisywać 
porozumienia z pracownikami SPZZOZ czyli spłata należności już się rozpoczęła. 
Wierzyciele zaczęli odchodzić od kancelarii prawniczej, która prowadzi ich sprawy, ponieważ 
widzą, że Powiat jest wiarygodny bo ludzie zaczęli otrzymywać swoje należności- zostali 
spłaceni. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 

 
26.Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
bezprzetargowym Regionalnemu Centrum Krwiodawstwa I Krwiolecznictwa w Szczecinie 
nieruchomości zabudowanej stanowiącej działkę 150/2 oraz udział ½ w nieruchomości 
niezabudowanej stanowiącej działkę 150/3, własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 
27/XVIII) 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
    

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 
               Józef Medyński 
 
 
 
 
 
 
 


